

R20 AUSTRIAN WORLD SUMMIT



Kurzbeschreibung

Arnold Schwarzenegger startete 2017 den R20 AUSTRIAN WORLD SUMMIT, um eine internationale Plattform für den Klimaschutz aufzubauen.

Ausgehend von dieser Initiative findet einmal im Jahr unter der Leitung von R20 Austria&EU Direktorin Monika Langthaler eine große, internationale Klimakonferenz in der Wiener Hofburg unter dem Ehrenschutz von Bundespräsident Alexander Van der

Bellen, mit großer Unterstützung durch Bundeskanzler Sebastian Kurz sowie durch Städte und Regionen aus dem In- und Ausland statt. In diesem Rahmen sollen Partnerschaften gestärkt sowie Erfahrungen und Ideen ausgetauscht werden, um nachhaltige Klimaschutzprojekte schneller auf Schiene zu bringen.

Der dritte R20 AUSTRIAN WORLD SUMMIT fand am 28. Mai in der Wiener Hofburg statt.

Short description in English

In 2017 Arnold Schwarzenegger launched the R20 AUSTRIAN WORLD SUMMIT in order to establish an international platform for climate protection.

Building on this initiative, a major international climate conference is held once a year under the direction of R20 Austria&EU Director Monika Langthaler at the Hofburg Palace in the heart of Vienna, under the patronage of Federal President Alexander Van der Bellen, supported by Federal Chancellor Sebastian Kurz and cities and regions within Austria and abroad. Within this framework, partnerships are to be strengthened and experiences and ideas exchanged in order to speed up the implementation of sustainable climate protection projects.

The third R20 AUSTRIAN WORLD SUMMIT took place on 28th May in Vienna's Hofburg Palace.